
MED SMUČARSKIMITEČAJNIKINA KUREŠČKU

Veliko znanja za malo denarja
Tistega četrtkovega počitniškega dopoldne je bilo na

zasneženem pobočju pod domom na Kureščku živahno
kot že dolgo ne. Skupinice mladih smučarjev so se kot
pisane jale gosi podile sem in tja po zasneženi strmini.
se trumno razvrščale v vrste, vadile, pa z njihovimi
vaditelji na čelu spet odvijugale nekam pod vznožje
pobočja, kjer jih je že čakala manjša vlečnica.

Kajpada. to je bil dan s počitniškega smučarskega
tečaja na Kureščku. ki ga je letos že drugo leto zapored
pripravila Občinska zveza prijateljev mladine. Znanje
ter izkušnje. ki jih bodo mladi tečajniki tu pridobili.
bodo bržčas odtehtalc še tako smučarsko vnemo kje
okoli domačega doma ali na kakem neorganiziranem
smučišču. Nič čudnega torej. da so med temi nadebud-
nimi Ijubitelji smučanja nekatcri vijugali že kot pravi
pravcati Bojani in Mateje in da kljub ledenemu smučiš-
ču. ni bilo videti niti enega samega padca.

»Ugotavljamo. da se letošnjega tečaja (vsaj I termi-
na) udeležujejo v glavnem otroci. ki imajo že osnovno
znanje v smučanju.« je povedal vodja tečaja Janez
Veršnjak. ki uživa med malimi tečajniki izjemno pri-

Ijubljenost. »Pričakovali smo več začetnikov, a jih ni.
Kaže. da se smučarska kultura pri nas naglo dviga. Tu
imamo celo nekaj predšolskih otrok. pa vsi v glavnem
že znajo smučati. Sicer pa smo po predhodnem znanju
razvrstili tečajnike na več skupin. tako da so tisti. ki
smučajo nekoliko slabše posebej. Sprva. na samcm
začetku tečaja. je bilo resda nekaj težav in slabe volje.
ker še nismo imeli urejene vlečnice, potem pa je bilo
bolje. Da bi vse potekalo tako kot je treba. bi potrebo-
vali dve vlečnici, česar pa si zdaj v I terminu še ne
moremo privoščiti. To bodo imeli šele učenci drug
teden v II terminu. Nasploh bi ob večjih kapacitetah
lahko sprejeli na tečaj 100 otrok. tako pa jih imamo 57.
Toda kljub temu ostaja ta tečaj še vedno najcenejši v
Ljubljani, saj je v ceno milijon šeststo tisoč starih
dinarjev. kolikor jih morajo odšteti starši. vključen tudi
vsakodnevni avtobusni prevoz iz Ljubljane in hrana.
Podobne ugodnosti imajo tudi otroci. ki so na zimova-
nju v Zapotoku, kjer pa bi potrebovali stalno zaposle-
nega, ki bi skrbel za samo zgradbo. Tako pa so žal tam
še vedno težave z oskrbo.«

Podobno pohvalnega mnenja o smučarskem tednu

na Kureščku. še posebej o njegovih udeležcncih. je bila
tudi klubska vodnica SK Krim. Mateja Savicki:

»Lahko rečem. da otroci kar hitro dojemajo. kaj
zahtevamo od njih. zato tudi kar hitro napredujejo.
Čez teden vadimo v glavnem smučarsko tehniko in
nudimo otrokom nekaj prostega smučanja. zdaj na
kraju pa bomo pripravili dve zaključni tekmovanji: eno
v veleslalomu in eno v smuku. Sneg tu gori je še kar
dober, saj je večji del časa zmrznjen. manjka nam le
sonca. Vse preveč je namreč megle. Seveda pa nam
zdaj nadvse prav pride tudi vlečnica. medtem ko smo
morali prva dva dneva »štamfati«.

Trud občinske zvezc prijateljev mladine. da vlije
našim otrokom čimveč smučarskega znanja in jim hkra-
ti pripravi čimveč prijetnih trenutkov. se tako počasi
obrestuje. Ti tečaji, kot tudi zimovanja, zagotovo dose-
gajo svoj namen. Se zlasti razveseljivo pa je, da so z
njimi nadvse zadovoljni tudi sami otroci. Prav nič
čudnega torej ni. da jih je več že med samo vožnjo proti
Kureščku odkrito priznalo: »Vsak dan komaj čakamo.
da gremo spet tja gor.«
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